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Buster Shuffle
Together Album Launch Shows 2025
If you're looking for ska with a touch of pop, you'll find it in England, of
course, with MADNESS. But in recent years, a somewhat younger band has also
played itself into the focus of all those whose love of skanking belongs to
the offbeat: BUSTER SHUFFLE from London. Their live shows are worth every
penny and racy to the max. The title of their current album "Go Steady"
sounds like a call to remain steadfast and optimistic after two years of
pandemic - and in the face of the lunatics out there who think they have to
drive this world further and further towards ruin. Go Steady" was made
possible by crowdfunding. This band is no longer an insider tip, at the
latest, but the best ska and ska-punk and ska-pop and over-all band of the
second band generation of this genre.

Wer Ska mit einer Prise Pop sucht, der findet ihn in England natürlich bei
MADNESS. Aber in den vergangenen Jahren hat sich auch eine etwas jüngere Band
in den Fokus all jener gespielt, deren Liebe dem Skanken zum Offbeat gehört:
BUSTER SHUFFLE aus London. Ihre Live-Shows sind jeden Cent wert und rasant
bis zum Anschlag. Der Titel ihres aktuelles Album „Go Steady“ klingt wie eine
Aufforderung, nach zwei Jahren Pandemie – und im Angesicht der Irren dort
draußen, die meinen, diese Welt immer weiter gen Untergang treiben zu müssen
– standhaft und optimistisch zu bleiben. Ermöglicht wurde „Go Steady“ durch
Crowdfunding. Diese Band ist spätestens jetzt kein Geheimtipp mehr, sondern
die beste Ska- und Ska-Punk- und Ska-Pop- und Überhaupt-Band der zweiten
Bandgeneration dieses Genres.
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